
Aan het college van Gedeputeerde Staten 

Horst, 9 juli 2012 

Geacht college, 

Uit onderzoek van Nieuwsuur blijkt dat de initiatiefnemers van het Nieuw Gemengd Bedrijf in 

Grubbenvorst de afgelopen jaren 2,1 miljoen euro overheidssteun hebben ontvangen. In Noord-

Limburg is veel ophef over de bouwplannen voor deze stal. Inwoners vrezen voor hun gezondheid, de 

toename van verkeer, het volbouwen van het platteland en het verdwijnen van kleine 

boerenbedrijven. 

Nog voordat er ook maar een spade in de grond is gestoken blijkt de provincie Limburg dit bedrijf 

voor ruim 1 miljoen euro te hebben gesponsord. Via het Liof heeft Kuipers Kip 1 miljoen euro 

ontvangen en samen met het rijk heeft de provincie Limburg nog eens 410.000 euro naar de 

initiatiefnemers overgemaakt. 

De SP vindt dit een kwalijke zaak omdat er ten tijde van de subsidieverlening nog onderzoeken 

moesten worden uitgevoerd en procedures doorlopen moesten worden. Naar buiten toe deed de 

overheid alsof er een zorgvuldige afweging moest worden gemaakt, terwijl aan de achterkant al 

miljoenen naar de initiatiefnemers gingen. 

Omdat de overheid zich al letterlijk heeft ingekocht wordt er op deze manier geen eerlijke procedure 

gevoerd. Met publiek geld zijn er immers als belangen ‘gekocht’. 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

1 Welke bijdragen hebben een of meerdere initiatiefnemers van het Nieuw Gemengd Bedrijf 

ontvangen? Graag per bijdrage een omschrijving en het exacte bedrag? 

2 Waarom steunt de provincie Limburg een initiatief terwijl nog een aantal wettelijke 

procedures moeten worden doorlopen? 

3 Waarom steunt de provincie op voorhand een initiatief waarvan de gevolgen voor de 

volksgezondheid onduidelijk waren? 

 

Door op voorhand het Nieuw Gemengd Bedrijf te steunen, heeft de provincie er baat bij dat het 

initiatief zal slagen. 

4 Welk signaal geeft u hiermee af aan de bevolking van Grubbenvorst? 

5 Welke invloed hebben de directe belangen van de provincie Limburg in het Nieuw Gemengd 

Bedrijf voor de procedures die zijn gevolgd en die nog moeten worden doorlopen? 

6 Wat zijn de financiële gevolgen voor de provincie Limburg als het Nieuw Gemengd Bedrijf 

niet wordt gebouwd? 

7 Zijn er meer soortgelijke gevallen waarbij de provincie Limburg nog nieuw te bouwen stallen, 

waarvoor de procedures nog moeten worden doorlopen financieel steunt? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de fractie van de SP, 

Thijs Coppus 


